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SKRIFTLIG FRÅGA E-0847/05
från Lydia Schenardi (NI)
till kommissionen

Angående: Reachdirektivet

Den nuvarande versionen av Reachdirektivet leder i dess nuvarande ordalydelse till en del problem 
som förts fram i samband med olika utfrågningar i parlamentet.

1. Är kommissionen beredd att ersätta det rent kvantitativa kriteriet som ligger till grunden för 
registreringskravet med mer relevanta kriterier för skadlighet och frekvens/typ i kontakt med 
människor och miljön?

2. Det stora antalet uppgifter som måste offentliggöras om ämnen, preparat och processer är av 
sådant slag att det möjliggör dubbelkontroller som kan äventyra industrihemligheter. Är 
kommissionen beredd att minska antalet uppgifter som måste offentliggöras för att undvika en 
snedvridning av konkurrensen?

3. Färdiga produkter som importeras omfattas inte av kraven i Reachsystemet, medan 
europeiska tillverkare måste leva upp till dessa krav i alla tillverkningsled. Anser kommissionen inte 
att detta missförhållande undergräver två av målen i förslaget, nämligen skyddet av människors hälsa 
och miljön och den europeiska industrins konkurrenskraft?


